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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 1  

van woensdag 25 januari 2012 om 19:30 uur 

 
Aanwezig: Daniëls Tom - voorzitter 
De Wachter Eddy, Bax Bas, Anaf Hannes, De Wilde Tine, Meeus Paul, De Heldt Leo, Houet Eva, Reniers Peter - 
raadsleden 
Stijnen Francis - burgemeester 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd: De Busser Karel - raadslid 
 
Waren eveneens aanwezig 
Luc Debondt – raadslid in vervanging van Karel De Busser, 
Melanie Ryckaert – economieambtenaar, 
Karolien Van den Broeck – mobiliteitsambtenaar, 
Dirk Verhelst – directeur P&O, 
Dirk Broeckx - commandant brandweer, 
Burgers en Pers. 
 
Openbare zitting 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
Wijziging marktreglement en nieuw marktplan (opstelling kramen) 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) en een plan geeft Melanie Ryckaert toelichting bij dit punt. 
Een burger vraagt aan de Markthandelaars welke voor hen de grootste problemen zijn. 
De markthandelaars vrezen een beetje dat de parkings een probleem zou kunnen zijn. Ze hadden gevraagd om op 
zaterdagvoormiddag de parkings gratis te laten maken. Dit was echter niet mogelijk. Er zijn wel randparkings waar 
men gratis kan parkeren en dan de pendeldienst kan nemen. 
Burgemeester Francis Stijnen stelt vast dat er heel wat marktbezoekers met de fiets of te voet komen. Verder stelt 
hij dat nu moet geprobeerd worden de huidige marktbezoekers mee te krijgen naar de Grote Markt. 
Een burger vraagt hoe het zit met de markt bij andere activiteiten op de Grote Markt. 

De zaterdagse markt zal enkel verplaatst worden wanneer het niet anders kan (bv. tijdens de kermis). Dit 
zal door de Stad duidelijk gecommuniceerd worden. 

Burgemeester Francis Stijnen stelde dat bij de totstandkoming van de nieuwe indeling er een goede samenwerking 
was geweest tussen de stedelijke diensten en de marktkramers. Ook de marktkramers waren zeer tevreden over 
de samenwerking. 
Een burger vraagt in hoeverre er een samenwerking is met handelaars wat betreft de acties die gepland zijn in 
functie van de terugkeer naar de Markt. 

Dit zal ruimer bekeken worden dan alleen maar de handelaars op de Grote Markt maar dit moet nog 
georganiseerd worden. 

 
Wijziging uniform tarief voor taximaatschappijen 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Melanie Ryckaert toelichting bij dit punt. 
Luc Debondt vraagt of er vergelijkbare reglementen zijn in de omgeving. 

In Stad Antwerpen liggen de tarieven iets hoger. Op andere plaatsen zijn er dan weer geen vastgestelde 
tarieven. 

Peter Reniers vraagt hoeveel taximaatschappijen er in Turnhout zijn? 
Momenteel zijn er 16 

Peter Reniers vraagt of als maatschappij ook de één-mans taxi’s worden gerekend. 
Deze worden daar bij gerekend. 
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Peter Reniers stelt vast dat er ook wel een grote concurrentie zal zijn van die één-mans taxi’s die vaak minder 
kosten hebben dan de maatschappijen. 

De vaste tarieven lossen dit probleem op en er wordt hierop ook door de politie gecontroleerd. 
Een burger wil weten of de tarieven ook gelden voor taxis’s van buiten Turnhout. 

Voor hen tellen die tarieven niet maar deze mogen in Turnhout geen standplaatsen innemen. Ze mogen 
enkel op telefonische oproepen reageren.  

 
Aanpassingen retributiereglement op het parkeren (stationsparking betalend) 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Karolien Van den Broeck toelichting bij dit punt. 
Hannes Anaf begrijpt de NMBS niet wanneer ze haar eigen reizigers laat betalen om te parkeren. 
Paul Meeus stelt vast dat de gronden waarop geparkeerd wordt van de NMBS zijn en waar nu iedereen gratis kan 
parkeren. Door het betalend parkeren in te voeren profiteert de NMBS toch mee volgens Paul Meeus. 

De NMBS wil niet dat er gratis geparkeerd wordt en zijn zelf vragende partij geweest om betalend parkeren 
in te voeren. De tarieven voor de treinreizigers worden door de NMBS bepaald. 

Paul Meeus vraagt of dit alleen in Turnhout zo is. 
Volgens de NMBS zou dit in de meeste steden zo zijn. 

Luc Debondt vraagt welke tarieven de NMBS aanrekent. 
Deze zijn nog niet definitief vastgelegd. 

Paul Meeus stelt vast dat de service van de NMBS al nul is en nu dit nog. Hij stelt voor om hierop te reageren. 
Burgemeester Francis Stijnen deelt mee dat het Stadsbestuur geen vragende partij is voor hoge tarieven 
voor treinreizigers. Dit werd ook reeds aan de NMBS meegedeeld. 

Paul Meeus vraagt om te blijven reageren. Verder meent hij dat de NMBS de ontvangsten van de parking dan maar 
best investeert in het aanleggen van mooie perrons. 
Hannes Anaf vraagt wie de reizigers hierover zal informeren. 

Dit zal gebeuren door de NMBS. 
Hannes Anaf vraagt wie de controle zal doen. 

Dit zal gebeuren door APCOA volgens een overeenkomst met de stad en NMBS. 
Paul Meeus vermoedt dat er weinig plaatsen vrij zullen zijn voor reizigers wanneer bewoners met hun 
bewonerskaart er gaan parkeren. 

De bewonersdruk is momenteel niet al te groot. Het zijn vooral mensen die in de buurt werken die er 
momenteel gratis parkeren. 

 
Aanpassingen flankerende maatregelen in de concessieovereenkomst met Vinci 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Karolien Van de Broeck toelichting bij dit punt. 
Bas Bax vraagt wie de parkeerplaatsen, betaald door Stad Turnhout, invult. 

Deze worden gebruikt door personeel van de Stad.  
Paul Meeus stelt vast dat Vinci dus dubbel incasseert voor de 100 plaatsen die betaald worden door de Stad. 

Ja, indien er minder dan 100 plaatsen vrij zijn in de parking. 
Bas Bax stelt voor er toch eens over na te denken om die 100 plaatsen beter in te vullen. Op zaterdag kan men 
bijvoorbeeld deze plaatsen geven voor bezoekers van de bibliotheek. Er moet dan wel gezocht worden naar een 
manier waarop dit kan. 
Peter Reniers vraagt welke voordelen er zijn voor de Stad als alles vol staat. 

De Stad kan delen in de winst indien op jaarbasis een voldoende hoge bezetting wordt gehaald. 
 
Personeelsevolutie voorbije legislatuur 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Dirk Verhelst toelichting bij dit overzicht. 
Luc Debondt vraagt om een volgende commissie het verschil tussen de stautairen en contractuelen te bespreken. 
 
Punten agenda gemeenteraad 

− Goedkeuring te hechten aan de motivatie voor het plaatsen van vaste bewakingscamera’s op de Grote Markt 
en verzoek hiervoor positief advies te geven. 

− Vacantverklaring van het ambt van directeur van de Stedelijke Academie voor Schone Kunsten 

− Goedkeuring te hechten aan de verhoging van de bijdrage aanvullend pensioen voor de contractanten 

− Benoeming op proef van een coördinator Stadsbedrijven 
Burgemeester Francis Stijnen geeft een korte toelichting bij deze punten. 
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Uit het college 
Er zijn geen punten met betrekking tot deze commissie. 
 
Varia 
Hannes Anaf vraagt om een volgende commissie het punt “beleid over welzijn op het werk” te willen agenderen. 
 
 
Jan Van Rompuy   
commissiesecretaris  
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Vergadering Commissie 1Vergadering Commissie 1

woensdagwoensdag

25 januari 201225 januari 2012

Agenda 

- Goedkeuring verslag vorige vergadering

- Wijziging marktreglement en nieuw marktplan

- Wijziging uniform tarief voor taximaatschappijen

- Aanpassingen retributiereglement op het parkeren

- Aanpassingen flankerende maatregelen in de 

concessieovereenkomst met Vinci

- Personeelsevolutie voorbije legislatuur

- Punten agenda gemeenteraad

- Uit het college

- Varia

- Periode van 2 jaar verplaatst naar de parking Stadspark

- Terugkeer gepland op 25 februari 2012

- Marktplan wordt ter goedkeuring  voorgelegd

- Enkele gegevens:

- 108 standplaatsen, waarvan

- 5 bolplaatsen

- 7 plaatsen voor standwerkers

- Aantal lopende meters: 1.045 meter

Zaterdagse Markt

- Randvoorwaarden Grote Markt:

- vereisten voor brandweer: brandgangen rondom de markt + toegang 

naar de kerk

- zones voor plaatsen van terrassen – horecazaken 

- fontein: geen voedingskramen

- spreiding van groentenkramen

- doorgang stadhuis – kerk + plein voor de kerk (afspraken met 

kerkfabriek)

- aanleg van de markt

- vereisten marktkramen:

- marktkramen die gebruik maken van gasflessen => buitenrijen

- vis en vlees: niet naar zuidkant gericht

- bolplaatsen zo goed mogelijk toegankelijk, gezien pas later 

ingevuld

Zaterdagse Markt

- Aanpassing reglement:

- Maximale ruimte per kraam: 4m diepte en 18m lengte

- Bestaand UGP: maximale diepte 3m => onhaalbaar, dus 

versoepeling

- Specifieke problemen worden benoemd en in 

overgangsfase geplaatst

Zaterdagse Markt

- Verdere stappen:

- na goedkeuring, elke markthandelaar krijgt brief met 

aanduiding standplaats + vermelding van kramen die 

links en rechts naast de plaats staan

- opmeting + aanduiding op terrein met kopnagels 

(voorlopige aanduiding)

- 25/2: ondersteuning wijkagenten, leden marktcommissie

- Aannemer ook ter plaatse

- Controle brandweer na opstelling

- ca. 3 weken vooraleer goede opstelling

- definitieve aanduiding op de markt

Zaterdagse Markt
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- Acties gepland i.f.v. terugkeer naar de Grote Markt

- Begin februari: aankondiging van verhuis + mogelijkheid 

om prijs te winnen met uitreiking op 17/3 op de markt

- Aanwezigheidstombola op 17/3 

- Spaarkaartactie i.s.m. lokale handelaars, 

markthandelaars en horeca op de Grote Markt

Zaterdagse Markt Wijziging uniform tarief voor 

taximaatschappijen

Nieuw Uniform taxitarief

Instapprijs: 7,00 EUR (inclusief 2 km rit)

Kilometerprijs voor rit tot en met 50 km: 2,10 EUR/km

Kilomterprijs voor rit vanaf 50 km: 1,50 EUR/km

Wachtgeld: 30,00 EUR

Nachttoeslag: 2,00 EUR

Forfaitair tarief: Turnhout – Zaventem: 125 EUR

Bestaand Uniform taxitarief

Instapprijs: 2,40 EUR

Ritten < 50 km: 1,90 EUR/km 

Ritten > 50 km: 1,30 EUR/km

Wachtgeld: 27,00 EUR

Nachttoeslag: 2,00 EUR

Retributiereglement Parkeren 

Commissie  - 25 januari 2012

Betalend parkeren op stationsparkings –

Gratis ticket & ander ticket/kaart onverenigbaar

Stationsparkings: NMBS voorziet parkeerkaarten voor reizigers.

Apcoa/Stad controleert  betalend parkeren.

Parkeerkaart NMBS opgenomen in reglement.

Toegankelijk voor bewonerskaarten A en E.

Overeenkomst ter goedkeuring in maart 2012.

Verenigbaarheid van parkeertickets:

- Turnhouts Kwartiertje niet voortdraaien, noch 

combineren met parkeerkaart of –ticket.

- Gratis parkeerticket niet combineren met betaald 

ticket of parkeerkaart. 

Betalend parkeren op stationsparkings

Concessieovereenkomst Vinci –

Aanpassing flankerende maatregelen

Commissie  - 25 januari 2012
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Voorstel aangepaste flankerende maatregelen 

Inhoud van de maatregelen: 

1. (afschaffen betalend straatparkeren) - Voor de periode 2012-2014 wordt maatregel 

1 tijdelijk vervangen door 1bis: jaarlijkse compensatie van €212.000 incl.BTW voor 

invoering van betalend straatparkeren, gratis avondparkeren, 30’ gratis parkeren 

en parkeren op parking Hannuit.    

2. (parkeervrij maken van Grote Markt) – blijft behouden. 

3. (huur van 100 P-plaatsen in de parking) – deze maatregel wordt tijdelijk vervangen 

door 3bis: gebruik van parkeerkaarten zoals overeengekomen in 

begeleidingscommissie (7d/7d of 24u/24u) aan €30.000 excl. BTW per trimester.  

4. (€20.000 per jaar voor marketing/promotie) – blijft behouden.

5. (afschaffen betalend parkeren op P Hannuit) – vervalt in 2012-2014  

6. (gevangenisparking Wezenstraat) – maatregel vervalt. 

7. (voorziening parkeergeleiding) – blijft behouden.

personeelsevolutie

aantal personeelsleden op 1 januari
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personeel stedelijke ontwikkeling
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bijvoorbeeld…

• planoloog (2007)

• projectmanagers (2008)

• mobiliteitsambtenaren (2009)

• stedenbouwkundigen (2009)

• beleidsadviseur wegen (2010)

• beleidsadviseur groen (2011)

bijvoorbeeld…

• bemiddelaar GAS (2007)

• directeur burger & samenleving (2008)

• beleidsadviseur Tram 41 (2009)

• directeur cultuur & vrije tijd (2009)

• beleidsadviseur welzijn (2010)

• adviseur bij de stadssecretaris (2011)

• beleidsadviseur bibliotheek (gepland)
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bijvoorbeeld…

• deskundige financiën-boekhouding (2006)

• deskundige secretariaat (2008)

• deskundige verzekeringen (2009)

• deskundige hr (2010)

• hoofddeskundige personeelsadministratie (2011)

• hoofddeskundige financiën (2011)

bijvoorbeeld…

• consulent diversiteit (2007)

• consulent onderwijs (2007)

• consulent peuterspeelpunt (2008)

• consulent gezondheid (2009)

• consulent buurtsport (2011)

• consulent toerisme (2011)

• consulenten voor bibliotheek (bezig)

nieuwe functies

• = hogere overheden

– regelgeving ruimtelijke ordening

• = inspelen op mogelijkheden subsidiëring

– peuterspeelpunt

– buurtsport

nieuwe functies

• = voor een groot deel eigen keuzes

– inzetten op Stedelijke Ontwikkeling

– en ook op Welzijn (inclusief sociale projecten)

– versterken leiding (vb. beheerder Tram 41)

– meer professionalisering, ook in de ondersteunende sectoren en 

Stadsbedrijven

– nadruk meer op beleid, aansturen, minder op zelf uitvoeren

Statutairen - contractanten
Statutairen - contractanten

Evolutie statutair-contractant (zie grafiek) 

• zonder beroeps brandweer

• inclusief het autonoom gemeentebedrijf

• inclusief de statutairen gedetacheerd naar het autonoom 

provinciebedrijf De Warande. Uiteraard worden deze statutairen bij hun 

oppensioenstelling niet meer vervangen. Hun functies staan uitdovend 

in de personeelsformatie.

Wat opvalt: 

• het aantal statutairen daalt, maar dat gaat langzaam.

• het aantal gesco’s is ook afgenomen na het vertrek van De Warande. 

Ons gesco-contingent is toen ook verminderd.

• het aantal contractanten stijgt. 

Als we de brandweer niet meerekenen is vandaag iets meer dan de helft 

van ons personeel contractant (gesco + gewone contractant). Als we daar 

dan nog de 19 gedetacheerden naar het APB De Warande aftrekken, 

komen we nog maar aan 45 % statutairen. 
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- Goedkeuring te hechten aan de motivatie voor het plaatsen van 

vaste bewakingscamera's op de Grote Markt en verzoek om hiervoor 

positief advies te geven

- Vacantverklaring van het ambt van directeur van de Stedelijke 

Academie voor Schone Kunsten

- Goedkeuring te hechten aan de verhoging van de bijdrage 

aanvullend pensioen voor de contractanten

- Benoeming op proef van een coördinator Stadsbedrijven

Punten agenda gemeenteraad Uit het college

…

VariaVaria

…


